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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BRAŠĆINE-PULAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/09-14/ 
URBROJ:  2170/01-09-10-09-1 
Rijeka,  23. 04. 2009 
                                    

 
  

 
  

 
ZAPISNIK 

S 17. SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
 

17 sjednica VMO Brašćine-Pulac održana je 22.04.2009. (srijeda) s početkom u 18,00 sati u 
prostorijama MO Brašćine-Pulac, Volčićev trg br.2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Josip Rupčić, predsjednik VMO 
- Ksenija Marojević Velčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Petar Dragičević, član VMO 
- Zlatko Vosilla,član VMO 
- Ivica Šćiran,član VMO 
- Ivana Prpić, tajnik MO 
 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

      1. USVAJANJE ZAPISNIKA S 16. SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 
- 2. RAZMATRANJE I USVAJANJE PRIORITETA ZA 2010. GODINU 
- 3. DOGOVOR VEZAN ZA NATKRIVANJE MRK KOZALA 
- 4 UPOZNAVANJE VIJEĆA SA TAKMIĆENJEM POVODOM DANA SVETOG VIDA 
- 5. RAZNO 
-  
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Zapisnik s 16. sjednice VMO Brašćine-Pulac jednoglasno je usvojen. 
 
 
AD 2 
Vijeće jednoglasno prihvatilo i usvojilo prioritete za 2010. godinu i to kako slijede: 
 

1. Proširiti i asfaltirati cestu u Ulici Oktavijana Valića od kućnog broja 81 prema Pulcu do 
kućnog broja 13 (uz suradnju sa Mjesnim odborom)u svrhu stvaranja tehničkih uvjeta za 
prometovanje mini-busa 

2. Proširenje i sanacija kolnika u Ulici Lukovići u dužini cca 2 km (u suradnji sa Vijećem MO) 
3. Izrada upojnog bunara u Ulici Pulac kod kućnog broja 50/1 (u prilogu zahtijev grañana) 
4. Asfaltiranje ceste u Ulici Brašćine od kućnog broja 3 do kućnog broja 5 
5. Sanacija kolnika u Ulici Oktavijana Valića od kućnog broja 8 prema kućnom broju 15 
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Ad.3 
Predsjednik upoznao vijećnike sa usmenim dogovorom  sa Odjelom za sport te je predložio da se 
održi zajednički sastanak  a vezano za natkrivanje muškog rukometnog igrališta na Kozali, 
Sastanak će se održati u Odjelu za sport 11. 05.2009. godine te je zaključeno da na sastanku 
budu prisutni slijedećui: MRK Kozala, OŠ Belvede, OŠ Kozala, gradonačelnik, Odjel za kulturu i 
Odjel za urbanizam i ekologiju. 
Vijeće jednoglasno podržalo inicijativu. 

 
 
Ad.4 

Predsjednik upoznao vijećnike sa organiziranjem takmićenja povodom Dana Svetog Vida te je 
zaključeno da se upozna i zaduži koordinator iz  Pododbora za sport  i ako ima zainteresiranih da 
ih prijavi tajnici . 

 

 
AD.5 
A/ Zamjenica predsjednika gña. Ksenija V.Marojević postavila pitanje vezano za postavljanje 
ogledala na terenu koji je još dogovore u 2008 godini ali nije do danas stigao odgovor od strane 
Rijekaprometa. 
Zaključak Vijeća je da se još jednom pismeno uputi dopis uz prije dostavljenu 
dokumentaciju. 

 

B/ Dopisi pristigli od Tijan Stjepana, Kvarnerska 2a (u prilogu), te Vijeće jednoglkasno donijelo stav 
da isti nije za prijedloge Prioriteta za 2010. godinu te da se isti proslijedi Odjelu za komunalni  
sustav na razmatranje i rješavanje. 

 

 
 
 
 
Sjednica je završila  u  20,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

Ivana Prpić Josip Rupčić 
 
 
 

 

 
 
 
 

         
                                                  


